

Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde i Hedelyngen

Torsdag den 14.03. 2024 kl. 17:30 til 21:00

Mødet foregår i Fælleshuset

Deltagere:

Casper Lydolph HE 177

Hans Jørgen Larsen He 143

Jeannette Pautsch HE 27

Lis Brønholt HØ 22

Peter Zøylner HE 49

Driftslederassistent Peter Hatting

Driftschef Mikkel Selander

Afbud:

Birgit Hardt HE 35

1.	Valg af referent	
2.	Godkendelse af sidste referat	Godkendelse af referat fra mødet 8.02.24
3.	DRIFT - opfølgning	<ol style="list-style-type: none"> Status og endnu en opsamling på alt om varmt vand og evt. resterende udfordringer. Peter H mfl. Færdiggøring af Fælleshusplads - udjævning af lunke og opretning af sveller ved basketbane. Peter H Udbedring af de værste steder på den sti, hvor rødder laver "benspænd". Peter H Status for løsning af problemer med terrænbelysning på Øst torve. Peter H Sammenlægning – refusion fra 3B på den seneste og alle forrige 4. Status? Mikkel Forslag: Kantskæring langs alle stier, veje og fortove. Visse steder er der op til 20 cm bevoksning på asfalt / fliser. Hans Jørgen Forslag om at engagere ekstern gartner til flere beskæringer. Peter H / Hans Jørgen Aftale om tidspunkt for grøn markvandring. Peter H / Hans Jørgen
4.	Vandmålere	<ol style="list-style-type: none"> Vandmålere – vilkår og kommunikation. Se oplæg udsendt fra Hans Jørgen. Installeret når tilbud er i hus.
5.	Økonomi	<ol style="list-style-type: none"> Foreløbigt regnskab udsendt af Sandra den 26-02 til kommentering. Opsamling af spørgsmål / kommentarer? Alle Forslag til proces for håndtering af ansøgning om et større beløb til udskiftning af udstyr i Motionslokalet. Peter Z
6.	Åbne Lille sal til bordtennis	<ol style="list-style-type: none"> Ideer til setup for afprøvning af behov for adgang til f.eks. at spille bordtennis i Lille sal - for alle interesserede i He. Forsøgsordning? Aflåsning? Peter H / Hans Jørgen
7.	Opsamling på henvendelse til administrationen om 2 sager med langsom sagsbehandling	<ol style="list-style-type: none"> Svar er fremkommet ultimo feb. Se svar videresendt af HJL den 3.03.24 rum. Hans Jørgen
8.	Installering af vandmålere	<ol style="list-style-type: none"> Vandmålere – vilkår og kommunikation. Se oplæg udsendt fra Hans Jørgen. Installeret når tilbud er i hus. Hans Jørgen Grønt tilskud fra RealDania – status? Mikkel
9.	Helhedsplan	<ol style="list-style-type: none"> GTV – "normalisering" af ventilation og evt. afledte konsekvenser. Input til Byggeudvalgsmøde.
	Mødet fortsætter uden DRIFT	

10.	Hedelyngen og Grundlovsdag	1. Skal Hedelyngen gå sammen med Højstensgård, som har aftale med borgmesteren om grundlovstale? Og i givet fald ansøge om tilskud. Lis
11.	Gensidig orientering: Kommende møder mv.	1. Netværksmøde afholdt i Område B den 28.02.24 2. 22 kandidatstuderende fra Arkitektskolen i Aarhus fik foredrag og fremvisning af Hedelyngen den 29.02.24. HJL 3. Næste møde i Byggeudvalg: 19.03.24 + formøde den 14.03 4. Møde i afdelingsbestyrelsen 18.04.24 kl. 17:30
12.	Beboerhenvendelser	1. Ang. bolig 2. Ang. bevoksning
13.	Evt.	1.